

THE CANADIAN JOURNAL OF PHARMACY STUDENTS AND INTERNS



CAPSIL

LE JOURNAL CANADIEN DES ÉTUDIANTS ET DES INTERNES

APRIL/AVRIL 1996

PDW 1996: EDMONTON, ALBERTA



WDP '96: EDMONTON, ALBERTA

FEATURES

- President's Message
- CAPSI Rap Sessions
- IPSF 1997
- Annual CAPSI Wage Survey

FAITS MARQUANTS

- Message de la Présidente
- Sessions Rap de l'ACEIP
- IPSF 1997
- Sondage Annuel des Salaires



Heidi Liston
CAPSI
President
(President
l'ACEIP)

President's Message

CAPSI wishes to commend Lisa Schapansky, James Law and the entire PDW 96 committee for a well organized, informative and entertaining conference. We look forward to seeing everyone in Winnipeg next year for PDW 97 hosted by the University of Manitoba. We would like to extend our congratulations to Dalhousie University as their proposal for PDW 98 was accepted.

Your respective Senior Representatives and National Executive members have been highly involved in their CAPSI initiatives throughout this year and during PDW. This year's council has been very progressive and we wish to extend our thanks to Merck Frosst for sponsoring our interim meeting in October which enabled us to exceed what we had set out to accomplish. A highlight of that meeting was the development of a draft mission statement. The final document was approved at the annual general meeting during PDW in January and we are extremely pleased to present it now to all members.

CAPSI Mission Statement:

CAPSI is a national organization unifying Pharmacy Students and Interns across Canada. The mission of the Canadian Association of Pharmacy Students and Interns is to provide its members with opportunities to strengthen their commitment to professionalism.

CAPSI commits itself to accomplish this mission through education, advocacy and communication.

By now, CAPSI kits will have been distributed and the first year students can extend their thanks to Apotex/PACE for the sharp backpacks bearing the CAPSI logo. R

Message de Présidente

L'ACEIP aimerait féliciter Lisa Schapansky, James Law et tout le comité du PDW '96 pour un colloque bien organisé, informatif et intéressant. On espère voir tout le monde à Winnipeg dans un an pour PDW '97 qui aura lieu à l'université du Manitoba. On aimerait aussi féliciter l'université Dalhousie à l'occasion de l'approbation de leur plan pour PDW '98.

Vos représentants respectifs et les membres de l'exécutif national ont beaucoup participé dans les initiatives de l'ACEIP pendant l'année, ainsi que durant la PDW cette année, le conseil a été très progressif et on aimerait remercier Merck Frosst pour son appui de notre réunion intérim en octobre, ce qui nous a permis d'excéder ce dont on visait accomplir un des instants le plus notable de ce réunion a été le développement d'une version préliminaire du déclaration de la mission. Le document final a été accepté à l'assemblée générale durant PDW en Janvier, et c'est notre plaisir de le présenter maintenant à tous nos membres.

Déclaration de la mission de l'ACEIP

L'ACEIP est une organisation nationale qui unifie les étudiants et les internes en Pharmacie partout au Canada. Le but de l'Association Canadienne des Étudiants et Internes en Pharmacie est de fournir à ses membres l'occasion de fortifier leur engagement au professionnalisme.

L'ACEIP vise à accomplir ce but par l'éducation, le plaidoyer et la communication.

Les trousse de l'ACEIP ont déjà été distribuées et les étudiants en première année peuvent remercier APOTEX/PACE pour les sacs-à-dos attrayants qui portent le logo de l'ACEIP. R